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Yrkande angående dialogforum för 
äldreomsorgsfrågor   
Förslag till beslut i nämnden  
1. Förvaltningen ges i uppdrag att återkomma med ett förslag till upplägg för 

dialogforum med representanter från externa och egna utförare som är verksamma i 
staden inom hemtjänst och VoB, branschorganisationer samt politiken.   

Yrkandet  
Stockholms stad har sedan många år tillbaka ett branschråd för äldreomsorg. Rådet består 
av representanter från olika branschorganisationer och utförare från extern såväl som 
egen regi, samt från politiken. Branschrådet ses fyra gånger om året, men om stora 
förändringar sker i staden så kan rådet sammanträda oftare.  

Äldreomsorgen står inför en rad utmaningar och nödvändiga omställningar för att kunna 
möta omsorgsbehovet i framtiden. Det är viktigt att arbeta smart och i god samverkan för 
att exempelvis undvika överetablering av vård- och omsorgsboenden, att värdefulla 
aktörer drar sig ur på grund av oro och osäkerhet och för också kunna hantera utmaningar 
med att säkra bemanning och kompetens, införandet av välfärdsteknik eller hastigt 
uppkomna nödsituationer som pandemier.  

Ett dialogforum i likhet med det branschråd som finns i Stockholm kan vara en 
värdeskapande plattform för dialog, erfarenhetsutbyte och informationsdelning, som 
bidrar konstruktivt för högre kvalitet och tillit inom äldreomsorgen. Därför föreslår vi att 
förvaltning tar fram ett förslag till upplägg för dialog om äldreomsorgsfrågor i Göteborgs 
stad.  

Äldre samt vård – och omsorgsnämnden  
  
  

Yrkande  
Särskilt yttrande 
 
2023-01-26 
 

Kristdemokraterna Moderaterna Liberalerna  
Demokraterna 
 
NYTT 


	Yrkande angående dialogforum för äldreomsorgsfrågor
	Förslag till beslut i nämnden
	Yrkandet


